
Сергеј Лавров о резолуцији о Сребреници: Циљ да се сломе Срби још траје. Пре десет година су покушали да такву резолуцију донесу на Савету безбедности  УН,. ми смо уложили вето
недеља, 05 мај 2024 23:37

Министар спољних послова Руске Федерације Сергеј Лавров изјавио је у интервјуу за
Алтернативну телевизију да је циљ да се Срби сломе још увијек траје.

  

  

АТВ: Балкан је, такође, једна од најнемирнијих тачака свијета, то није никаква новост.
Сви су одавно упознати са притиском Запада на Србе, на Републику Србију, Босну и
Херцеговину, Републику Српску. Али, посљедњих мјесеци тај притисак се веома
интензивирао. Видимо шта се сада догађа у Генералној скупштини УН-а, на иницијативу
Њемачке и Руанде се покушава изгласати пројекат о Сребреници којим би се осудио
цијели један народ. Шта Ви мислите, који је циљ тог пројекта о Сребреници и зашто баш
у овом тренутку?

  

Лавров: Циљ да се сломе Срби још траје. Прије десет година су покушали да такву
резолуцију донесу на Савјету безбједности  УН-а. Ми смо уложили вето. Немогуће је
објаснити чиме се на практичном плану руководе Европљани док гурају ту идеју, осим
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једним разлогом: Срби су превише својеглави. Срби су превише самостални у свом
понашању, Срби се не покоравају захтјевима да се придруже санкцијама против Русије,
Срби неће да признају независност Косова, не желе да Косово буде члан међународних
организација. А за Запад је то сада фактички ултиматум Београду. У Босни и
Херцеговини Милорада Додика приказују као главног негативца, који наводно руши
Дејтон, иако је он са својим тимом једини који се у Босни бори за дејтонске принципе.

  

А Београду кажу "Ви хоћете да постанете члан Европске уније?“. Александар Вучић је
недавно потврдио европску оријентацију у својој државној политици. Брисел му
одговара: "Ако хоћете да постанете члан ЕУ, признајте Косово и придружите се
санкцијама против Русије“, јер чланство у ЕУ аутоматски подразумијева борбу против
Русије. И то говорити Србима, игноришући у потпуности историју нашег пријатељства,
наших заједничких битака за слободу, за независност, за православље на крају крајева,
за Словене, ништа од тога Запад не интересује. Чак бих рекао, интересује их, али са
предзнаком минуса и управо због тога то треба уништити.

  

Они се тиме баве сада са великим успјехом, сад су донијели срамотну одлуку у Савјету
Европе, Парламентарна Скупштина Савјета Европе је гласала за то да Косово буде
примљено у Савјет Европе као држава, као пуноправан члан. За неколико дана, кроз
пар седмица ће комитет министара Савјета Европе, такође, одлучивати о том питању и
нема сумње да ће извући исту одлуку. Они већ правдају своје активности у вези са
Косовом и Савјетом Европе тиме да је на Косову примјетан напредак у борби против
корупције, стварање ефикасног система правосуђа. Али сви знају да је Косово
територија потпуног безакоња.

  

Али наше западне колеге се не црвене, они о томе говоре тако као да је то скоро
свјетионик демократије. Тамо никада није било никакве демократије, то је територија
организованог криминала, територија етничког чишћења у односу према Србима. Чуо
сам да се почевши од 2003. године наставља исељавање Срба, и да је од јануара 2003.
године око 15% Срба који су тада били остали већ отишло.

  

Искорјењују православље, то је очигледно. Западу се то свиђа. Запад жели да се
православљу нанесе непоправљива штета и да се православни свијет нађе под
руководством истанбулског патријарха који се налази под директном командом
Сједињених Држава. Они га финансирају и он испуњава све њихове хирове.
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(Восток, АТВ)
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